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خبر روز گذشته شهروند رنگ واقعیت گرفت

 استعفای اصفهانیان و کفاشیان
 قبل از مجمع

در حالــی کــه امــروز مجمــع عمومی 
فدراســیون فوتبال به ریاست وزیر ورزش 
برگزار خواهد شــد و پیش بینی می شــد 
در مجمع اعضای بازنشســته فدراســیون 
اســتعفای خود را اعلام کنند، شب قبل از 
برگــزاری مجمــع چنین اتفاقــی رخ داد. 
ابتدا فریدون اصفهانیان از ریاســت کمیته 
داوران کناره گیری کرد و علیرضا ســهرابی 
سرپرســتی این کمیتــه را برعهده گرفت. 
سپس نوبت به علی کفاشــیان رسید که از 
نایب رییسی اول فدراسیون استعفا دهد. به 
نظر می رسد این دو نفر قصد دارند در هیات 
رییســه به کار خود ادامه دهند.  البته دلیل 
اســتعفا قبل از مجمع هم آنطور که شنیده 
می شود دستور وزیر ورزش بوده. بر اساس 
همین شنیده ها   وزارت ورزش تهدید کرده 
بود بدون اســتعفای بازنشســتگان قبل از 

تشکیل جلسه، مجمع را لغو کند. 

بر
خ

شهروند| هفته بیست ویکم لیگ برتر هم 
به پایان رســید و اعتراض های شدید تیم ها 
به عملکرد داوران هنــوز ادامه دارد. هنوز هم 
تصمیمات داوری روی نتایج مسابقات تأثیر 
می گذارد و فدراسیون فوتبال هم نتوانسته به 
 VAR وعده خود پیرامون راه اندازی سیستم
در فوتبال ایران عمل کند. حالا اما با خبر شدیم 
که مذاکرات با یک شــرکت خصوصی برای 
راه اندازی سیستم VAR که قابل استفاده در 
تمام ورزشگاه های ایران باشد، به نتایج مثبتی 
رســیده و اگر آزمایش این سیستم در دربی 
پیش رو پایتخت با موفقیت همراه شود،  قرارداد 
نهایی احتمالا امضا خواهد شد، اما جزییات این 

اتفاق بسیار مهم چیست؟
 دوربین فیلمبرداری

 با کیفیت 4K مجهز به اسلوموشن
پس از فراخوان فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ،  در اولین مرحله چندین شــرکت طرح 
پیشــنهادی خود برای راه اندازی سیســتم 
VAR را به مدیــران فوتبال ارایــه دادند و 
حتی در چندین نوبــت امکانات و تجهیزات 
آنها همزمان با برگزاری مسابقات فوتبال مورد 
آزمایش قــرار گرفت. یکی از این شــرکت ها 
همان تیمی اســت که سیستم ویدیوچک را 
در والیبال در ســال های اخیر پیاده کرده که 
درنهایت عملکرد آنها فاصله بســیار زیادی با 
اســتانداردهای مدنظر فیفا داشت. به دنبال 
این اتفاق، مذاکره با چند شــرکت جدید که 
برای همکاری با فدراســیون و سازمان لیگ 
پیشقدم شدند، شروع شــد و درنهایت یک 
شرکت توانسته بهترین تجهیزات و لوازم مورد 
نیاز را که نزدیک به استانداردهای بین المللی 
است، آماده کند. این شــرکت خصوصی در 
جریان مذاکرات خود با مدیران فوتبال اعلام 
کرده می توانــد 12 دوربین فیلمبــرداری با 
کیفیت 4K  )با این تعداد دوربین انواع و اقسام 

تصویربرداری از مســابقات را می توان انجام 
داد(، دوربین 360 درجه، اتاق مانیتورینگ و 
سایر تجهیزات مورد نیاز برای یک واحد سیار 
VAR که قابل استفاده در تمام استادیوم های 
فوتبال ایران باشد را در اختیار فوتبال ایران قرار 
بدهد. دســتگاه دیجیتال اسلوموشن،  اپراتور 
دستگاه اسلوموشن، سیستم مهندسی فنی 
اسلوموشن  به اضافه تجهیزات اختصاصی و 
فنی مورد نیاز دیگر هم بخشی دیگر از امکاناتی 
است که این شرکت اعلام آمادگی کرده در این 
سیســتم VAR از آن استفاده خواهد کرد و 
در واقع یک نمونه کامل و بومی در این زمینه 

خواهد بود. 
جای ثابت در تونل آزادی

بد نیســت بدانید از آنجایی که پیشــنهاد 
عوامل این شــرکت و طرحی که ارایه دادند، 
بسیار نزدیک با اســتانداردهای بین المللی 
بود،  درنهایــت تصمیم گرفته شــد که اتاق 
مانیتورینگی در ورزشــگاه آزادی تعبیه شود 
و سیستم VAR برای اولین بار در ورزشگاه 
آزادی در حاشــیه بازی پرسپولیس و صنعت 

نفت آبادان توسط علیرضا فغانی تست شد و 
البته انتظارات را هم برآورده کرد. علیرضا فغانی 
و مسئولان کمیته داوران البته در حاشیه این 
آزمایش برخی نواقص مهم را برای رفع شدن 
در یک لیست به شــرکتی که اعلام آمادگی 
کرده، VAR را در فوتبــال ایران پیاده کند، 
ارایه دادند. درنهایت با توافقات صورت گرفته 
قرار شــد بــا برطرف شــدن ایــن نواقص و 
اضافه شــدن تجهیزات دیگر، جای ثابتی در 
تونل ورزشگاه آزادی برای مستقرشدن واحد 
مانیتورینگ درنظر گفته شود تا در دربی بزرگ 
تهران که 10 فروردین ماه برگزار خواهد شد،  
به صورت رسمی و به شکلی جدی تر سیستم 

VAR مورد آزمایش نهایی قرار بگیرد.
پیشنهاد 300 هزار دلاری!

نکته بســیار مهم اینجاســت که مدیران 
 VAR فوتبال ایران اگر بخواهند تکنولوژی
مدنظر فیفا را به فوتبال ایران با همان امکانات 
و لوازم و تجهیزات بیاورند، برای هر ورزشگاه 
حداقل چیزی حدود 400 هزار یورو هزینه باید 
صورت بگیرد. از طرف دیگر، به خاطر شرایط 

تحریمی امکان خریداری تعدادی از دوربین  ها 
و لوازم و سیســتم های فنی وجــود ندارد. به 
این ترتیب فدراســیون فوتبال هیچ چاره ای 
ندارد جز این که سیســتم VAR را در ایران 
بومی کند و آن قدر این کار را درســت انجام 
بدهد که منطبق با استانداردهای فیفا باشد و 
فدراسیون جهانی فوتبال هم آن را تأیید کند. 
شنیده می شود پیشنهاد ارایه شده به مدیران 
فدراسیون فوتبال برای سیستم VAR سیار 
ایرانی که نزدیک به استانداردهای فیفا باشد ، 

حداقل 300 هزار دلار است.
VAR در یک خودروی سیار!

با مذاکرات صورت گرفتــه تصمیم گرفته 
شده تا فعلا اگر آزمایش نهایی این سیستم در 
دربی با موفقیت همراه بود،  یک سیستم سیار 
برای استفاده در تمام ورزشگاه ها خریداری و 
آماده استفاده شود. به این ترتیب شرکت مورد 
نظر اعلام آمادگی کرده کــه توانایی اجاره یا 
خریداری یک خودرو برای انتقال سیســتم 
به شــهرهای مختلف را هم داراست و به نظر 
می رسد اگر اتفاق عجیب و غریبی رخ ندهد، 

توافقات نهایی هم انجام خواهد شد.
 رفعتی:

 این سیستم قدرت اجرایی بالایی دارد
داود رفعتــی، رئیــس دپارتمــان داوری 
فدراســیون فوتبال اما در گفت  گو با روزنامه 
شهروند اعلام کرد: »شــرایط این شرکت با 
توجه به امکانات و قدرت اجرایی که دارند، از 
نظر ما قابل قبول بود و فکر می کنیم سیستم 
آنها نزدیک به استانداردهای بین المللی و قابل 
استفاده در تمام ورزشــگاه  های فوتبال ایران 
اســت. البته این تاییدیه فنی سیستم است و 
درصورت توافق نهایــی کیفیت کار بهتر هم 
خواهد شــد. منتهی توافق و تصمیم نهایی 
و انعقاد قرارداد در اختیار ما نیســت و مدیران 

فدراسیون باید آن را انجام بدهند«.

 جزییات سیستم ویدیوچک بومی که فدراسیون به دنبال اجرای آن است

VAR 300 هزار  دلاری در خودروی سیار!
  رئیس دپارتمان داوری به »شهروند« می گوید درصورت توافق نهایی کیفیت بهتر می شود

 جنجال همه ساله کلاه قرمزی و دوستان دوباره تکرار می شود

سزارین کلاه قرمزی در 10 روز!
 حسین پاپی و الهام فرهمند

 راه کاوه رضایی و فرنوش شیخی را ادامه دادند

پیوند هیجان انگیز دختر و پسر سپاهانی

شهروند| شامگاه جمعه 17 اسفند خبر جالبی از اصفهان 
به گوش رســید؛ یک زوج کاملا فوتبالی و البته سپاهانی با 
هم ازدواج کردند. حســین پاپی، بازیکن باسابقه سپاهان 
به همراه یکی از شــاخص ترین بازیکنان فوتبال زنان ایران 
عکس مشترکی را منتشر کردند. حســین پاپی که از  سال 
1379 فوتبال خود را در تیم فوتبال جوانان سپاهان آغاز کرد، 
از معدود بازیکنان شاغل در فوتبال ایران به حساب می آید 
که در تمام دوران حرفه ای خود فقط در یک تیم بازی کرده 
و به پیراهن ســپاهان وفادار بوده اســت. او در نیم فصل اول 
لیگ هجدهم نیز به عنوان کاپیتان سپاهان در ترکیب این 
تیم بیشــتر به عنوان یار تعویضی به میدان می رفت، اما در 
نیم فصل دوم خودش به عنوان داوطلب از لیســت تیم کنار 
رفت تا جا برای بازیکنان جدید باز شود. این بازیکن 34ساله 
زندگی مشترک خود را با بازیکنی آغاز کرده که در سال های 
اخیر به خاطر درخشــش در لیگ برتر به دیوید بکام فوتبال 
زنان معروف شده اســت. الهام فرهمند با 25 سال سن در 2 
فصل اخیر بازوبند کاپیتانی تیم سپاهان را در اختیار داشته و 
سابقه قهرمانی با تیم آینده سازان در لیگ برتر را دارد. این زوج 
کاملا فوتبالی و سپاهانی که محبوبیت زیادی در شهر اصفهان 
دارند، از این پس زندگی مشترک خود را در همین شهر آغاز 
می کنند، البته قبل از پاپی و فرهمند بازهم زوج های فوتبالی 
و ورزشــی در یاد داریم. شاید یکی از اولین زوج های ورزشی 
که خیلی هم معروف شدند، سعید رمضانی و آتوسا حجازی 
بودند. در آن مقطع دختر ناصر حجازی در تیم ملی فوتسال 
حضور داشت و با سعید رمضانی که در تیم های مختلف لیگ 
برتری فوتبال بازی می کرد، زندگی خود را آغاز کرد. همین 
یکی، 2 ســال پیش کاوه رضایی، بازیکن سابق استقلال و 
لژیونر فعلی فوتبال ایران در بلژیک با فرنوش شیخی، بازیکن 
تیم ملی والیبال بانوان ازدواج کرد. محســن محمدسیفی 
و مهســا جاور که هر دو در رشته های ووشــو و قایقرانی در 
بازی های آسیایی مدال آور بودند نیز، نمونه دیگری از زندگی 
مشترک 2 ورزشکار به حساب می آیند. احتمالا از این پس 
بیشتر از زوج سپاهانی فوتبال ایران خواهیم شنید؛ اگرچه 
حسین پاپی به سال های پایانی فوتبال خود نزدیک شده و 
الهام فرهمند فعلا روی اوج است و می تواند تا چند سال دیگر 

هم در همین فرم به فوتبال خود ادامه دهد.

هیجان انگیز

بازیگر سرشناس و فعال محیط زیست، مقامات روسی را متقاعد کرده است تا ۱۰۰ نهنگ بلوگای اسیر را آزاد کنند. 
دی کاپریو پس از توییتی که اواسط هفته پیش منتشر کرد، از فالوورهایش خواست تا از دولت روسیه بخواهند ۱۰۰ 
نهنگ دربند در آب های این کشــور آزاد شوند.او با انتشار یادداشتی خواست تا همه به این درخواست ملحق شوند 
تا به اسارت غیرانسانی اورکاها و بلوگاها در روسیه خاتمه داده شود.این یادداشت که سه شنبه منتشر شد، نزدیک 
یک میلیون امضا گرفت.۹۰ نهنگ بلوگا )نهنگ سفید(، ۵ بچه والروس و ۱۱ اورکا )نهنگ قاتل( در سواحل پاسیفیک 

روسیه دربند هستند.

 پوتین
  به دی کاپریو 
پاسخ مثبت داد

بهروز افخمــی: »درباره 
روایت مرگ جهان پهلوان 
تختی نمی توان با قطعیت 
گفت که خودکشــی کرده 
است، نه در پیش از انقلاب و 
نه پس از آن، این حادثه با قطعیت خودکشی مطرح 
نشده است. از سوی دیگر دست ساواک در زندگی 
تختی در همه اســناد تاریخی وجــود دارد و قابل 
چشم پوشی نیست. این درحالی است که ساواک با 
محدودیت کاری و اقتصادی برای تختی زندگی را 
برای او ســخت کرده بود و این به خاطر حسادت و 
محبوبیت تختی بود. کار تــا جایی پیش رفت که 
تختی در مسابقات آخرش حریف تمرینی نداشت و 

هیچ کس جرأت تمرین کردن با او را نداشت.«
 

اکبر اکسیر: »امیدوارم به 
بهانــه  فضــای مجــازی، 
اینترنت و سایت های ادبی 
بیایند و جلوی نشر کتاب را 
بگیرند و اصــلا آن را حرام 
اعلام کنند، یا این که به داد شاعران و نویسندگان 

برسند، تا بازار نشر سروسامانی بگیرد.«
 

عزیــزی:   خــداداد 
»این همه درباره جادوگری 
گفتیم به کجا رسیده است؟ 
دراین باره  من چندین سال 
صحبت  کرده ام. من هم اگر 
اعتقاد داشــتم، دو تا جادوگر از هند می آوردم. یک 
مرتاضی چیزی به تیمم اضافه می کردم که  نتیجه 
بگیرم. البته آنها دنبال جادوگر هندی نمی روند و از 
کالای تولید داخل اســتفاده می کنند. مثلا وقتی 
مربیان  یا یک آدم ناشــناس اســم مادر بازیکن را 
می پرسد، شک نکنید آن جا جادو جنبل است. آخر 
من نمی فهمم اسم مادر  بازیکن چه ربطی به فوتبال 
دارد؟! این فقط کار جادوگرهاست. البته ما می گوییم 
جادوگر این مربیان می گوینــد آدم  هایی با انرژی 

خارق العاده. «
 

وینفرد شفر: »همه مردم 
ایران خوب هستند و با من 
خــوب برخــورد می کنند. 
خانواده بیژن طاهری چند بار 
من را  دعوت کــرده و رفتار 
محترمانه ای داشتند. من به این رفتارها علاقه دارم. 
دوست ندارم کسی از پشت به من  خنجر بزند. دروغ 
گفتن را هم دوست ندارم. در آلمان دوستان زیادی 
دارم که می خواهند به تهران بیاینــد و کل  ایران را 
ببینند. باز هم تأکید می کنم من ایران را خیلی دوست 
دارم و آمدم که استقلالی جدید بسازم. وقتی  افرادی 
بخواهند استقلال را از بین ببرند من به خاطر هواداران 
هم که شــده با آنها می جنگم. اگر پرســپولیس و 
 تراکتور خوب بازی کنند برای ما فرقی نمی کند ولی 
 مــا می خواهیــم برنــده باشــیم و هوادارانمان را

 خوشحال کنیم. «

ره
چه

  در ســال های اخیر پخش شدن یا نشــدن کلاه قرمزی در 
ایام نوروز به یکی از دغدغه های پایان  سال رسانه هایی که اخبار 
تلویزیون را پوشش می دهند، بدل شــده است. الان چندسالی 
می شود که با فرارسیدن اسفند، انواع  و اقسام شایعات و حواشی 
و جنجال ها و کشمکش ها درباره توافق یا عدم توافق در رسانه ها 
منتشر می شود و آخر کار هم هربار آن داستان همیشگی تکرار 
می شــود و یک بار دیگر می فهمیم که امسال هم از کلاه قرمزی 
خبــری نخواهد بود- مگر این که معجزه ای شــود و دوســتان 
کلاه قرمزی ساز بتوانند انگیزه لازم برای تولید قسمت های جدید 
مجموعه را در خود ایجاد کنند؛ که البته می دانیم و می دانید این 

انگیزه از کجا ایجاد می شود!
  می توان گفت، این داستان ا ز ســال 92 آغاز شده. از سالی 
که به د نبال اختلاف مالی سازندگان کلاه قرمزی با مدیران سیما، 
حاشیه های پیرامون این سریال در رسانه ها بازتاب پیدا کرد. البته 
آن سال درنهایت  توافق حاصل آمد و کلاه قرمزی و رفقا روی آنتن 
رفتند، اما رسمی عجیب شکل گرفت که حالا پنج سال می شود 
بی کم وکاســت در روزهای منتهی به نوروز شاهدش هستیم.

اتفاقی تکراری که البته شماری از منتقدان- اندکی- بدبین دلیل 
آن را »ناتوانی صداوســیما در برآورده کردن توقعات سازندگان 

کلاه قرمزی« می دانند. دلیل اما هرچه باشــد، تفاوتی در این امر 
ایجاد نمی کند که این وعده های همه ساله و عملی نشدن آنها بعد 

از چندی تبدیل به تکراری خسته کننده شده است.
  امسال وقتی اعلام شــد که برنامه »بالش ها« قرار است در 
روزهای نوروز جایگزین کلاه قرمزی شود، چنین به  نظر می آمد 
که این بازی امسال دیگر تکرار نخواهد شد. با این که سازندگان 
بالش هــا از تــرس واکنش هــای پیش بینی ناپذیر هــواداران 
کلاه قرمزی جایگزینی خود را با این برنامه تکذیب می کردند و بر 
این ادعا پافشاری می کردند که به  جای محله گل وبلبل خواهند 
آمد و نه کلاه قرمزی؛ اما به  هرحــال در ظاهر تکلیف کنداکتور 
نوروزی روشن به  نظر می رسید ، اما انگار مدیران تلویزیون بیش از 
هرکس دیگری به این بازی علاقه دارند، چون درحالی  که برخلاف 
سال های اخیر بازی رسانه ای جدیدی را از سازندگان کلاه قرمزی 
شــاهد نبودیم، این بار مرتضی میرباقری آمد و از تولید و نمایش 
کلاه قرمزی گفت. آن هم درحالی  که فقط 10روز تا آغاز  سال باقی 
مانده و این مجموعه- به  گفته دست اندرکارانش- نه متن آماده ای 
دارد و نه تــا امروز برنامه ای برای تولیــد بخش های جدیدی در 

دستور کارشان بوده.
  از زمانی که بعد از آن دوره محبوبیــت در دهه 70؛ از عید  
سال ۱۳۸۸ کلاه قرمزی به تلویزیون برگشت و چشم خیلی ها را 
به شبکه دوم دوخت؛ تولید سری های جدید این مجموعه هربار 
با درگیری و جنجال همراه بوده. در  ســال 89، یعنی یک ســال 

بعد از بازگشــت کلاه قرمزی به تلویزیون 

ساخته و پخش نشد. به  دلیل اعتراض علاقه مندان، در  سال 90 
دوباره این عروسک های محبوب را در تلویزیون دیدیم. در  سال 
91 نیز بعد از موفقیت فیلم »کلاه قرمزی و بچه ننه« در گیشــه، 
مجموعه کلاه قرمزی برای تلویزیون نیز ساخته شد و البته یکی 
از موفق ترین و محبوب ترین دوره هایش را تجربه کرد.بعد از آن اما 
آغاز دردسرهای کلاه قرمزی بود. در اواخر 91، زمانی  که مجموعه 
پربیننده ترین برنامه تلویزیونی بود، حمید مدرسی اعلام کرد به  
دلیل عدم تعهدات مالی تلویزیون در قبال عوامل تولید، ســری 
جدید این مجموعه برای پخش در نوروز ۹۲، تولید نمی شود. اما 
بعد از روندی پر از کشمکش و کش وقوس های فراوان و با مساعدت 
مستقیم علی دارابی، معاونت سیمای کلاه قرمزی، قهرمان بدون 
رقیب تلویزیون در نوروز ۹۲ شــد. در  سال 93 نیز کلاه قرمزی با 
بودجه ای بالغ بر ســه میلیارد تومان ساخته شــد.  سال 94 هم، 
بالاخره با وجود مشــکلات بســیار کلاه قرمزی و رفقایش را در 
تلویزیون دیدیم . از آن به بعد اما حالا سه سال می شود که مسائل 
مالی این برنامه را طلســم کرده. ظاهرا برای این که کلاه قرمزی 
چشم نخورد و این طلسم باطل شود، باید به شیوه »دیوی« این 
برنامه گفت »همه از کلاقرمزی متنفرند« تا مشکلات این برنامه 
تمام شود. به  هرحال میرباقری دوباره هواداران کلاه قرمزی را به 
تماشای قهرمان محبوب شان امیدوار کرده. اما تنها خدا می داند 

در این 10روز چه خواهد شد!

پولاد امین| خدا را شکر؛ که دوباره خبر تولید سری جدید مجموعه کلاه قرمزی برای نوروز 98 اعلام شد و ملتی از نگرانی درآمد. حقیقتش ما که عادت کرده بودیم همه ساله در روزهای 
منتهی به تعطیلات نوروز خبرهای تکراری ساخت کلاه قرمزی و دوستانش را بشنویم و پای شل کن سفت کن های مدیران و برنامه سازان بنشینیم. اما مرتضی میرباقری، معاون سیما با این 
وعده که »کلاه قرمزی به پخش نوروزی خواهد رسید« یک بار دیگر هم آن حال همه ساله را تجدید کرد.  معاون سیما البته یک اشتباه کوچک کرد. ظاهرا میرباقری امسال قصد نداشت این 
بازی را تکرار کند، اما ناچار شد رعایت حال مردم را بکند و ملتی را از نگرانی درآورد، وگرنه چه دلیلی داشت که خبر آماده سازی کلاه قرمزی را با تاخیری دوهفته ای داد؛ یعنی معاون سینما 

فکر نکرده بود که همه کلاه قرمزی دوستان از اول اسفندماه منتظر اعلام این خبر نشسته اند؟!
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بستن کمربند می تواند خطر 
مرگ و میر را در سرنشینان 

صندلی عقب، ۲۵ تا ۷۵ درصد 
کاهش دهد.

 تاج کودتا کرد
 به شیخ سلمان رأی نمی دهم!

در انتخابات بعدی کنفدراسیون تاج قصد دارد از نماینده 
قطری برای ریاســت حمایت کند و این مسأله به گوش 
شیخ سلمان رئیس فعلی رسیده است. یعنی حداقل شیخ 
سلمان به این نتیجه رسیده که فدراسیون ایران قصد دارد 
از قطری ها در انتخابات بعدی حمایت کند. این مســأله 
باعث شــده تا درحال حاضر شیخ سلمان رابطه خوبی با 
ایران نداشته باشد. همین چند وقت پیش تیم ملی اردویی 
مجانی در این کشــور برگزار کرد. این اتفاق نشان می داد 
به هرحال ایران مراوده خوبی با قطر دارد. تاج در یک سال 
گذشته هم چند بار با مسئولان قطری دیدار و گفت وگو 
داشــته و اگر در انتخابات آتی به حمایــت از المهندی 

کاندیدای قطری بپردازد، چیز عجیبی نیست.

خبر

 البتــه نمی توان حرف طرف مقابل را هم نشــنید. 
درشرایطی  که پارسال حمید جبلی ادعا کرده بود که 
تلویزیون سه سال می شود که از تسویه حساب مالی 
با این گروه خودداری کرده؛ درحالی  که هنوز تا همین 
چندوقت پیش درباره مالکیت این عروســک ها بین 
تلویزیون و سازندگان مجموعه مناقشه بود؛ درحالی  که 
برنامه دو سال پیش هنوز تکلیفش روشن نیست و در این 
مدت تکه تکه و در برخی مناسبت های خاص روی آنتن 
رفته؛ این توقع که سازندگان کلاه قرمزی تنها با اتکا به 
علاقه مندی هواداران دست به تولید برنامه بزنند، کمی 

بیش از حد ساده انگارانه به  نظر می رسد.


